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ŠKOLSKÁ RADA ZE DNE 30. 08. 2021 

 

 S ohledem na epidemiologickou situaci v důsledku Covid 19 se rada v roce 2020/21 nesešla. Na 

podzim roku 2020 se situace brzo zhoršila a nedovolovaly to podmínky. Na jaře/létě roku 2021 

se situace již zlepšila, ale bylo doporučeno se co nejméně setkávat.  

 Zástupci rodičů se sešli na otevření sportovní haly, které bylo uskutečněno 09. 02. 2021 od 10: 00 

hod za přítomnosti Mg. Markéta Benešová, Lucie Michlová, Ing. Ivana Hejdová a přítomní hosté 

z Městské části Praha 4 a provádějící firmy.  

 S ohledem na ukončení funkce paní Ing. Ivany Hejdové byly tyto dokumenty po připomínkovém 

řízení schváleny 30. 08. 2021 elektronickou formou:  

o Nový klasifikační řád 2021/22 

o Nový školní řád 2021/2022 

o Výroční zpráva 2020/2021 

6 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování 

 Školská rada se seznámila s upravenou verzí Školního vzdělávacího programu – školská rada 

vyjadřuje svůj souhlas se stávajícím zněním ŠVP a považuje ho za vyrovnaný a pečlivě 

zpracovaný. 

 

Zapsala: I. Hejdová 


